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Twin City Chinese Christian Church
1752 Terrace Dr, Roseville, MN 55113
(651) 644-9321, www.tcccc.org

Full-time Cantonese Pastor/Minister

The Twin City Chinese Christian Church (T4C) seeks to be the center of evangelism and discipleship for the Chinese community in the Minneapolis-St. Paul metro area. To best accomplish this vision, T4C seeks a Cantonese Pastor/Minister to join the ministry team.  Currently, T4C serves 500+ worshippers with Mandarin, Cantonese and English congregations.
The Cantonese Pastor/Minister is a full-time position working under the guidance of the Pastor-Elder Council (PEC) to minister to the Cantonese Congregation with about 130 worshippers. 
Qualifications: 
1. Calling to full-time pastoral ministry in a local church setting 
2. Godly character as stated in I Peter 5:1-4 and I Timothy 3:1-7 
3. Firm biblical beliefs, especially its implications for church ministry and Christian life 
4. Master of Divinity degree (or higher) from an accredited seminary compatible with T4C in faith and biblical doctrine 
5. Ability to bring God’s Word into today’s setting through effective teaching and expository preaching
6. Ability to preach, teach and communicate fluently in Cantonese; and communicate in English with other staff (Mandarin is a plus) 
7. Ministry experience in a Chinese Christian church in North America preferable
Responsibilities:  	
1. Lead overall Cantonese ministry, including:
· Prayer
· Preaching and teaching
· Evangelism
· Fellowship
· Leadership training
· Planning and Organizing
· Caring
2. Participate / share in church-wide leadership as directed 
3. Provide mutual support for other congregations in the church
4. Discipleship and equipping members for ministry
Starting Date: Negotiable
Application: Please email cover letter, resume, and a brief statement of faith to:
Wil Wong, Search Committee Chair (wkwong.g@gmail.com )


雙城華人基督教會
1752 Terrace Dr, Roseville, MN 55113
(651) 644-9321, www.tcccc.org

全職粵語部牧師/傳道人

雙城華人基督教會(T4C) 銳意成為明尼阿波利斯和聖保羅華人社區的傳福音和門徒訓練中心。為達成這個異像，T4C 誠徵粵語部牧師/傳道人加入我們的事奉團隊。T4C現有500名以上普通話、粵語及英語的會眾。
粵語部牧師/傳道人是一個全職崗位，在牧長團（PEC）的指導下帶領粵語部的事工。粵語部現有 130多名會眾。 
資格： 
1. 呼召在教會作全職牧養。 
2. 敬虔的品格， 如彼得前書5:1-4 和提摩太前書3:1-7所記。 
3. 堅信聖經，特別是關乎教會事工和基督徒生活方面的教導。
4. 持有從認可的神學院獲得的道學碩士（或更高）的學位，所篤信的並與T4C的信仰和聖經的教義相容。 
5. 能有效地藉教導和釋經講道將神的話語帶進現今的世代中。
6. 能用流利的廣東話講道，教道和溝通; 用英文與其他教牧同工溝通 （能講普通話更佳）。 
7. 最好具有北美華人教會事奉的經驗。
職責:  	
1. 帶領粵語部的所有事工,包括
· 禱告
· 講道和教導
· 傳福音
· 團契
· 領袖訓練
· [bookmark: _GoBack]計劃和組織
· 關懷
2. 按指派參與/分享全教會性的領導工作
3. 支援在教會內的其他語言部
開始日期：	可商討
申請: 		請將求職信、 簡歷和簡短的信仰聲明通過電子郵件發送給：
Wil Wong, 聘牧委員會主席 (wkwong.g@gmail.com )
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